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[14-04-2020 11:28:16] 	 : Zie je mail, spoed 
[14-04-2020 12:11:14] Rge Jeroen : Check - de vraag over publiekinkomsten grootste podia toch? 
[14-04-2020 12: 13 :14] 11 : Ja 
[14-04-2020 16:07:25] a e se Jeroen : Had jij mij gebeld? 
[14-04-2020 16:34:50] Bartelse Jeroen : <bijgevoegd: 00000022-PHOTO-2020-04-14-16-34-50.jpg> 
[14-04-2020 16:37:32] Bartelse Jeroen : Via de VNPF: dus voor de functie popmuziek. 

Maar let op: TivoliVredenburg staat hier dus allleen opgenomen voor de popmuziek - je moet dat 
verhogen naar het bedra wat je noemde (inclusief klassiek) 
[14-04-2020 16:37:51] 	• Ok 
[14-04-2020 16:37:53] 	: Thx 
[14-04-2020 16:37:56] a e se Jeroen : Nog gelukt bij Gabbi voor theaters? 
[14-04-2020 16:38:06] 	: Is nog bezig 
[14-04-2020 16:40:30] 	: Ik had bij Paradiso veel lagere bedragen gevonden want ik heb 
gesaldeerd met kosten in oop horeca en kosten programme. Kwam daar op 7 min uit 
[14-04-2020 16:52:30] Bartelse Jeroen : Ja, nu je het zegt. Het zijn toch rare bedragen 

[16-04-2020 18:31:00] Bartelse Jeroen : Ha 	, ook credits voor jou - mooi extra steunpakket voor 
cultuur gefikst. Natuurlijk bromt en kermt de sec or door (velen houden pijn), maar dit is wel een heel 
belangrijk signaal en substantieel bedrag. Nog gelukt met die publieksinkomsten grootste podia? 
[17-04-2020 08:34:59] 	: Thx. De gegevens zijn wel binnen, maar duiden is moeilijk. En verdelen 
nog moeilijker. 

Je wordt nog een BN-er. Nog niet zo vaak op tv als Jaap van dissel, maar toch. 
Groet 

[04-05-2020 13:05:34] Bartelse Jeroen : Hi 

Klein vraagje tussendoor. Aan de ticketing regeling is zoals je weet een publiekscampagne 'Bewaar je 
ticket, geniet later' gekoppeld. Om het publiek te informeren en te motiveren om een voucher te 
accepteren en -als ze het kunnen veroorloven- ook te doneren. Zo'n campagne in de lucht houden kost 
geld en in deze tijd is dat nauwelijks op te halen bij instellingen/branches. Met circa 10.000 zou de 
communicatiegroep al geholpen zijn. 

We hoopten dat dit bedrag mee zou kunnen gaan in het budget wat K92 extra krijgt voor onderzoek, 
maar het is natuurlijk wel van wat andere aard. Kunnen we het er niettemin in meenemen of een aparte 

aanvraag voor doen? Zou de voucherregeling wel helpen... 
[04-05-2020 14:27:06] 	Ha jeroen, we kijken er woensdag naar. Gr 
[04-05-2020 14:57:43] Barte se Jeroen : thx 
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